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Nieuwsbrief augustus 2020 
 

    BRIDGECLUB  

   VIER  HARTEN  

Ontmoetingscentrum De Mijlpaal, Tunnelpad 3, Hernen 

 

Van onze voorzitster 

 

 

Beste leden van BC Vier Harten, 

De kogel is door de kerk. Als bestuur hebben we tijdens een 

ingelaste bestuursvergadering op 21 augustus besloten dat we 

het live bridgen (nog) niet gaan hervatten. De ontwikkelingen 

van het aantal besmettingen van het Covid-19 virus de laatste 

weken laat een stijging zien en dit baart ons zorgen.  

Het bestuur staat op het standpunt dat wij alles in het werk 

dienen te stellen om de stijging van het aantal besmettingen te 

minimaliseren en het weer live gaan bridgen staat hier haaks op. 

Uiteraard vinden wij het heel erg jammer dat we dit besluit 

moeten nemen. Niet goed voor de club, niet goed voor de 

Mijlpaal , maar bovenal niet leuk voor ons zelf. Wij zijn lid van een 

bridgeclub om gezellig met elkaar te bridgen en niet om thuis te 

moeten zitten, maar het is (even) niet anders. Ook wij dienen ons 

maatschappelijk verantwoord te gedragen in deze moeilijke tijd. 

 

Over hoe nu verder leest U verderop in deze Nieuwsbrief meer. 

Blijf gezond en pas goed op jezelf. 

 

Met vriendelijke groet,  

               Marianne 

 

 

 

 

 

REDACTIE: 

Sjon Dubbers 

mob 06 55 70 72 91 

Kees Goetstouwers 

mob 06 55 75 08 90 

 

mailadres: 

secretariaatbcvierharten@

gmail.com 

 

IN DEZE NIEUWSBRIEF 

 

Meer informatie over 

Corona. 
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Van de bestuurstafel: 

 

Op 24 juli en 21 augustus is het bestuur bij elkaar geweest en het belangrijkste punt dat 

besproken werd was de eventuele herstart van het live bridge. 

Sjon en Kees zijn bij BC Malden gaan live-bridgen, vooral om kennis te nemen van de daar 

getroffen maatregelen en voorgeschreven regels. Zij kwamen terug met een positief gevoel, 

maar wel met strikte voorwaarden. Sinds hun bezoek is er het een en ander veranderd. Het 

virus steekt weer de kop op en onze NBB heeft voor het seizoen 2020-2021 alle competities 

afgelast. Het bestuur heeft met pijn in het hart besloten dat we niet starten met live bridge in 

september 2020. Zij is van mening dat het momenteel niet verantwoord is om met veel 

personen samen in een ruimte te verblijven. Desalniettemin geeft zij de hoop niet op dat er 

tijdens het seizoen 2020-2021 toch nog wel live gebridged kan worden.  

Het telefoontje door een bestuurslid naar de leden is goed ontvangen door de leden. Er 

werden ook wat vragen gesteld aan de leden, omdat wij als bestuur dienen te weten wat de 

standpunten en wensen zijn van onze leden betreffende verschillende zaken. In het kort zou 

men de belronde als volgt kunnen samenvatten: 

1. Iedereen redelijk gezond: voor zover bekend is slechts 1 lid besmet geweest, maar gelukkig 

gaat het met dit lid inmiddels beter. 

2. Gemis van live bridgeavond is veel gehoorde opmerking. Wel bedenkingen bij hervatting 

bridgeavonden -->Ja, mits ….. Veel leden willen graag weer live bridgen, maar er zijn ook 

leden die aangeven niet te komen om gezondheidsredenen of angst.  Schatting: circa de 

helft van de leden wil graag starten mits ….. 

3. Een enkeling heeft niets met Corona en vind het maar flauwekul.  

4. Stepbridge in clubverband: veel leden bridgen online. Liever live bridge. Sommige leden 

willen graag starten met on-line bridgen indien live bridge niet start in september, beter iets 

dan niets. Wel hulp regelen voor leden met weinig kennis van de computer (max 5 stuks). 

5. Nieuwsbrief: Veel waardering, veel gelezen maar……niet iedereen leest de Nieuwsbrief. 

6. Algemeen: veel waardering voor inzet bestuur (paaseitjes actie). 

 

Er wordt op korte termijn naar ieder lid een mail gestuurd met daarin een mini enquête. In deze 

mini enquête stelt het bestuur de vraag voor welke vorm van het lidmaatschap je kiest, of je 

wel of niet naar de ALV komt en of je hulp wenst bij het opstarten van Stepbridge. Je wordt 

verzocht om het antwoord op deze mail per ommegaande naar de secretaris terug te sturen, 

daar het bestuur de uitslag nodig heeft t.b.v. het beleid van onze club. 
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Corona-proof vergaderen met het bestuur van BC Vier Harten 

 

Het bestuur heeft besloten gewoon een “ALV live” te houden. De ALV stond gepland voor 23 

september 2020, maar deze komt te vervallen. We houden nu de ALV op 25 november 2020 

aanvang 19.30 uur (we hopen dat we dan wat meer weten over de ontwikkeling rondom het 

Covid-19 virus). 

Het bestuur is ook zeer te spreken over het feit dat geen van onze leden om (gedeeltelijke) 

teruggave van de contributie heeft verzocht. We zijn een echte club en hebben met zijn allen 

de verantwoordelijkheid om goed uit deze crisis te komen. Tot op heden lukt dat aardig. We 

zijn financieel een gezonde club. 

Verbouwing van de Mijlpaal: In de Mijlpaal wordt hard gewerkt aan een vernieuwing van de 

bar, beter licht, geluiddempende maatregelen en lichtere verf op de muren. Ook worden de 

tafelbladen vernieuwd en komen er nieuwe (2 kleuren) stoelen. Het is fijn om te constateren 

dat de samenwerking tussen De Mijlpaal en BC Vier Harten goed is en dat de Mijlpaal het 

belang van de gebruikers  laat prevaleren boven het geldelijk belang van de Stichting zelf. 

Ook zij maken moeilijke tijden door, maar alle lof voor hun opstelling tot op heden en hopelijk 

blijft dit de komende jaren zo. 

Tot slot: We maken als BC Vier Harten een heftige periode mee, maar met de steun van alle 

leden zijn wij er zeker van dat we het gaan redden.  
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Bridgevraagstukken 

Vanwege het vele nieuws dat we als redactie graag met alle leden willen delen, deze maand 

geen nieuwe bridge vraagstukken. Wel een fotootje van de overhandiging van de prijs aan 

Max Coppes de winnaar van bridgevragen in de maand juni.   

De uitslag van de bridgevraagstukken van de maand juli komen in de volgende nieuwsbrief.  

 

 

 

 

 

 

 

 


